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Punkt 1: Elevheste 
Kæmpernes hove ser pt. ikke gode ud. Generelt er flere af elevhestenes hove medtaget på grund af det 
meget skiftende våde og tørre vejr, så flere af elevhestene skal til at gå med sko. 

Benedicte har eksem og behandles efter dyrlægens anvisninger. Det er umiddelbart ikke smitsomt, 
men vi beder alle elever og forældre om ikke at røre hende, så længe hun er i behandling. 

Steff er udredt og har en gammel skade i skulderen, som gør ham halt på volter. Han udtages fra 
elevskolen og sættes til salg som skovturshest. 

Hans er desværre en meget stresset hest i elevskolen og virker ikke glad for så mange skiftende 
omgivelser/elever. Han udfases derfor fra elevskolen og sættes til salg.  

Punkt 2: Personale 
Tina er ansat som ny staldansvarlig. Hun overtager Louises opgaver, da hun er startet på sine studier.  

Punkt 3: Udvidelse af springtiden 
Der er et ønske om at udvide springtiden om søndagen med 2 timer. Dette godkendes, da det ikke 
ligger på tidspunkter med flest brugere af hallen. Springtiden om søndagen er nu fremover: 08.00-
14.00. Alle ryttere skal fortsat melde ud i god tid i medlemsgruppen, hvis der gøres brug af springtiden  

Punkt 4: Arbejdsdag 
Der indkaldes til arbejdsdag søndag den 25. august. Der skal blandt andet ryddes buske/græs omkring 
foldene og laves nye skilte. Er man forhindret i at møde op den 25. er det muligt at vælge en opgave af 2 
timers varighed. Kontakt Inger for mere info.  

Punkt 5: Stråfoder 
Der hentes tilbud hjem til køb af halm, hø og wrap. Der er masser af wrap, men det er et svært hø og 
halm år i år. Der arbejdes på at finde faste samarbejdspartnere. 



Punkt 6: Nye staldkatte 
Vi er blevet tilbudt 2 staldkatte til skadedyrsbekæmpelse. Dette godkendes, da vi får et godt tilbud på 
neutralisering, vaccination og registrering af den ene kat, hvor dette allerede er udført på den anden 
kat. Vi glæder os til at modtage Finn og Holger        
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